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Abstract (en)
[origin: WO9007319A1] The bottle (10) includes a narrowed neck (12) closed by a sealing body (29) provided with a radial channel (31) mounted
on a capsule (32) sitting on said neck (12). Said capsule (32) includes a connecting piece (34) protected by a cap (39). The bottle (10) is of the
type with two compartments separated by an intermediate mobile stopper (18). The connecting piece (34) is conical and enables a Luer-lock
type connection to be made with another bottle or with an apparatus for using the medicamental substance obtained after mixing the substances
contained in the two compartments.

Abstract (fr)
Le flacon (10) comporte un col rétréci (12) qui est fermé par un organe d'obturation (29) pourvu d'un canal radial (31) monté sur une capsule (32)
engageée sur ce col (12). Cette capsule (32) comporte un embout de raccordement (34) protégé par un capuchon (39). Le flacon (10) est du type a
deux compartiments séparés par un bouchon intermédiaire mobile (18). L'embout de raccordement (34) est conique et permet une connexion du
type Luer avec un autre flacon ou un appareil d'utilisation de la substance médicamenteuse obtenue apres mélange des substances contenues dans
les deux compartiments.
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